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GRADSKO VIJEĆE GRADA
PULA-POLA

S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K
11. SJEDNICA

održana 30.10.2014. godine

PULA, 30.10.2014. godine
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SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 11. sjednice Gradskog vijeća

održane 30. listopada 2014. godine ( četvrtak)
u Komunalnoj palači Pula, Forum 1

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule (IDS-
HSU- ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao.
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika.
Obavještava da je Diana Kukić Dasko opravdala kašnjenje na sjednicu.

PRISUTNI – ODSUTNI
Rbr VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE

1. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI

4. MARKO MARTINČIĆ IDS-HNS-ZELENI

5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI Prisutna od 18:45
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI

7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI

8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI

9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI

11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI

12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI Odsutan
13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI

14. LUKA BLAGOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HR Umj. P.Grbin-ostavka 
16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HR Umj.R.Cvek-mir.mandata
17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HR

18. IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HR

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HR

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HR

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HR Umj.M.Galo-mir.mand
22. BRUNO NEFAT LADONJA

23. MAURICIO LICUL LADONJA

24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS

25. JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, predsjednik 
utvrđuje da je prisutno 23 od ukupno 25 vijećnika te da GV može pravovaljano odlučivati.

OSTALI PRISUTNI :
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule,
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu,
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BARBARA BATELIĆ–LUKŠIĆ, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za financije i opću upravu,
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
NIKOLINA RADULOVIĆ, p.o. Gradonačelnika Pročelnica službe za reviziju 
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje,
INGRID BULJAN, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i graditeljsko naslijeđe,
TONKA KOMŠO, savjetnik 1, za prostorno planiranje i graditeljsko naslijeđe,
LEO POROPAT, Protokol Grada Pule,
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulapromet d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula,
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula,
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula,
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU pučkog otvorenog sveučilišta Pula,
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrtići Pula,
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia Rin Tin TIN Pula – Pola, 
GORDANA JEROMELA–KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula,
ERIK LUKŠIĆ, ravnatelj JU Pula Sport
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula,
BUZUROVIĆ MIODRAG, Laburisti Pula, po zahtjevu za prisustvo na sjednici

POZDRAVLJA:
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Fabrizia Radina 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA
- predstavnike MEDIJA, 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik
- i ostale GOSTE 

PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
Poziv za 11. sjednicu Gradskog vijeća s materijalima, dostavljen je vijećnicima dana 22. 

listopada 2014. godine. 
Uz navedeni poziv vijećnicima je također dostavljeno:
- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 

Grada Pule za mjesec kolovoz i rujan 2014. godine

Dana 24. listopada 2014. dostavili smo vam dopunu dnevnog reda s dvije točke, a dana 28. 
listopada 2014. dostavili smo vam 2. dopunu dnevnog reda s još jednom točkom tako da predloženi 
dnevni red ima 25 točaka.

Napominjem da smo vam prethodno, prije ove sjednice, dana 15. rujna 2014. godine, 
sukladno zakonskim obavezama i rokovima dostavili slijedeće materijale: 
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-Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2014. godinu,
temeljem članka 109. Zakona o proračunu (ne čitati:„Narodne novine“ RH br. 87/08 i 136/12), 

Temeljem članka 57. stavka 3. Zakona o proračunu (“Narodne novine” br. 87/08 i 136/12) 
dostavljeno Vam je 

- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 
Grada Pule za mjesec srpanj 2014. godine

Temeljem članka 63. Statuta Grada Pule (“Službene novine” Grada Pule br. 7/09, 16/09, 
12/11 i 1/13) i članka 35.b. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne 
novine“ br. 33/01, 60/01-vjerodostojno tumačenje, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12 i 
19/13-pročišćeni tekst), dostavili smo Vam

- Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pule za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2014. 
  godine

Za današnju sjednicu također su vam dostavljena 
- Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća (Odbor za statut, Odbor za društvene djelatnosti; 
Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije, a zbog nedostatka kvoruma nije održana 
sjednica Odbora za razvoj).

Osim na tabletu, materijali za 11. sjednicu Gradskog vijeća dostupni su na web stranici Grada Pule.

Za otvorenje Informacijskog centra Europe Direct na klupe smo Vam dostavili pozivnicu. 

U vezi daljnjeg utvrđivanja dnevnog reda izvještavam vas da sam dana 28. listopada 2014. godine 
zaprimio od vijećnika Danijela Ferića 4 obrazložena prijedloga za izmjene i dopune dnevnog reda, a 
koji su Vam dostupni na tabletu - u rubrici 11. sjednice pod „Izmjene i dopune dnevnog reda“. 

Vijećnik danijel Ferić je predložio:
1. Izostavljanje 23. točke iz dnevnog reda 
- „Donošenje Odluke o dokapitalizaciji društva Fratarski d.o.o.“ 
s obrazloženjem da je odluka nedovoljno obrazložena te da nije primio materijale koje je tražio 
kada se na vijeću raspravljalo o prijedlogu „Odluke o davanju prethodne suglasnosti za stjecanje 
udjela u kapitalu društva Uljanik marina d.o.o.“ te o prijedlogu „Odluke o davanju na korištenje 
otoka Veruda društvu Fratarski d.o.o.“.

Napominjem da je u međuvremenu nadležni pročelnik za komunalni sustav i imovinu 
vijećniku dostavio tražene materijale. Nisam prihvatio prijedlog da se točka 23. izostavi sa dnevnog 
reda budući sam, razmatrajući zahtjev, utvrdio da se donošenje predmetne Odluke o dokapitalizaciji 
društva Fratarski d.o.o. temelji u članku 39. Statuta Grada Pule. Naime, navedenom odredbom 
propisana je nadležnost da Gradsko vijeće „donosi odluke o osnivanju ustanova, trgovačkih 
društava i drugih pravnih osoba, odlučuje o njihovim statusnim promjenama i preoblikovanjima u 
skladu sa zakonom, odlučuje o stjecanju i prijenosu (kupnji i prodaji) dionica odnosno udjela u 
trgovačkim društvima kojih je Grad Pula osnivač odnosno vlasnik te odlučuje o prijenosu i 
preuzimanju osnivačkih prava u skladu sa zakonom.“ 
Osim toga Odbor za Statut i druge opće akte razmotrio je prijedlog odluke u pogledu njegove 
usklađenosti sa pozitivno pravnim zakonima, Statutom i drugim općim aktima Grada Pule te ga kao 
ispravni i potpuni materijal proslijedio Gradskom vijeću na donošenje. 

2. predlaže dopunu dnevnog reda sa 3 nove točke:
2.1. Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji Grada Pula-Pola 

za 2013. godinu;
Napominjem da je za 2013. godinu Konačno izvješće o reviziji za Grad Pulu, Državnog ureda za 
reviziju, vijećnicima dostavljeno 01. kolovoza 2014. godine, sukladno članku 14. Zakona o 
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državnom uredu za reviziju („Narodne novine“ 80/11), kojim je propisana procedura u vezi 
sastavljanja i dostavljanja izvješća o obavljenoj reviziji, te slijedom kojih odredaba nije propisana 
obaveza rasprave izvješća na sjednicama predstavničkih tijela jedinica lokalne samouprave. 
Slijedom navedenog nisam prihvatio da se dopuni dnevni red s navedenom točkom.

2.2. Dalje, nisam prihvatio prijedlog dopune dnevnog reda sa točkom
 „Izjava o fiskalnoj odgovornosti s prilozima“,
- iz razloga što je u okviru svojih obaveza i ovlaštenja gradonačelnik Grada Pule, u zakonskom roku  
sukladno proceduri određenoj „Zakonom o fiskalnoj odgovornosti“ i „Uredbom o sastavljanju i 
predaji izjave o fiskalnoj odgovornosti i izvještaja o primjeni fiskalnih pravila“, već dostavio 
Ministarstvu financija za Grad Pulu propisani popunjeni Upitnik, Plan otklanjanja slabosti i 
nepravilnosti, Izvješće o otklonjenim slabostima i nepravilnostima utvrđeno prethodne godine i 
mišljenje unutarnjih revizora o sustavu financijskog upravljanja i kontrola za područja koja su bila 
revidirana u prethodnoj godini. Nadležna ministarstva provela su formalnu i suštinsku kontrolu 
dostavljenih izjava i drugih akata, a Zakonom i Uredbom nije propisana obaveza rasprave Izjave o 
fiskalnoj odgovornosti na Gradskom vijeću. 

2.3. Također nisam prihvatio prijedlog dopune dnevnog reda sa točkom: 
„Izvješće Gradonačelnika o dinamici realizacije razvojnih mjera iz Strategije gospodarskog 
razvoja grada Pule“,

- zbog toga što je u Strategiji gospodarskog razvoja nositelj provedbe Pulski centar za 
poduzetništvo, kao i za Strategiju razvoja Grada Pule. Kroz izvješće o radu Pulskog centra za 
poduzetništvo za 2013. godinu, koje je Gradsko vijeće usvojilo na sjednici 01. kolovoza ove godine, 
razmatralo se i izvješće o realizaciji Strategije razvoja grada. U izvješću za 2014. godinu, koje će 
ovo Gradsko vijeće razmatrati slijedeće godine, biti će uključeno i izvješće o provedbi Strategije 
gospodarskog razvoja grada, tako da nema potrebe s ovom točkom dopunjavati dnevni red ove 
sjednice. 

Na kraju želim istaknuti da upravljanje gradom ova izvršna vlast i ovo predstavničko tijelo 
obavljaju sukladno zakonima, te se odluke gradonačelnika i odluke Gradskog vijeća predlažu i 
donose po propisanoj nadležnosti i djelokrugu rada kojeg je odredio Zakon o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi te drugi pozitivno pravni propisi. Zbog toga nema potrebe, a ne bi niti bilo 
ispravno, da akte za koje je nadležan gradonačelnik raspravlja Gradsko vijeće i obrnuto. 

Slijedom svega navedenog predsjednik smatra da nema osnove za izmjene i dopune 
dnevnog reda kako je predložio vijećnik Danijel Ferić. 

Moli gospodina Ferića da se izjasni da li nakon ovog obrazloženja i dalje ostaje kod svojih 
prijedloga.

DANIJEL FERIĆ, izjavljuje da ostaje pri svojim prijedlozima i kaže da će i reći zašto:
-Spomenuli ste vezano za izostavljanje točke dnevnog reda da se radi o nedovoljno obrazloženoj 
Odluci, a ja ne smatram da se ne radi o nedovoljno obrazloženoj predloženoj Odluci, nego o 
izuzetno loše obrazloženoj Odluci kako sam i spomenuo 
Netočno je da su mi dostavljeni traženi materijali, jer od materijala što ste napomenuli da mi ih je 
pročelnik dostavio, nije dostavio, jer su mi dostavljene stvari koje nisam tražio.

Predsjednik Robert Cvek:
Prepustit ćemo Gradskom vijeću da glasanjem odluči da li ćemo staviti te točke na dnevni red.

D.Ferić: Nadalje, vezano za Strategiju gospodarskog razvoja Grada Pule smatram da je zaista 
neprimjereno da odluke koje se donose u ovom Gradskom vijeću, a podsjetit ću da je 27.ožujka 
2014. godine ovo Gradsko vijeće, kao predstavničko tijelo svih građana Grada Pule, donijelo 
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Strategiju gospodarskog razvoja Grada Pule, koje je definiralo 8 prioriteta, 36 mjera, plus 7 
razvojnih projekata. Strategijom se obvezao Gradonačelnik da će jednom godišnje izvijesti ovo 
predstavničko tijelo o dinamici realizacije razvojnih mjera, a istovremeno sami sebe smo obvezali 
da pratimo provedbu Strategije putem godišnjih izvještaja. Žalosno je da nakon 17 mjeseci još 
nismo u prilici raspravljati o tom Izvješću, a kako vi tvrdite nećemo ni danas, i onda si postavljam 
pitanje svrhe same Strategije i poštivanju općenito odluka koje sami donosimo. 

Što se tiče Izvješća Državnog ureda za reviziju, pojedinci u ovom gradu se izuzetno vole 
pozivati na transparentnost rada gradske uprave, a ja ću podsjetiti da je naš Gradonačelnik bio 
saborski zastupnik i županijski vijećnik i da je u Saboru i u Županijskoj skupštini raspravljao o 
izvješćima Državnog ureda za reviziju. Izgleda da je jedino potreba, odnosno ne potreba da se to 
učini u ovom najvišem predstavničkom tijelu Grada Pule.

I na posljetku što se tiče «Izjave o fiskalnoj odgovornosti s prilozima», također je stvar 
transparentnosti rada ove gradske uprave, jer Gradonačelnik svojom izjavom potvrđuje ili ne 
potvrđuje zakonitu namjenu i svrhovito korištenje sredstava, učinkovito i djelotvorno 
funkcioniranje sustava financijskog upravljanja i kontrolu u okviru Proračuna, naravno, s pratećim 
izjavama. Mi nažalost ne znamo što stoji u toj Izjavi, a mislim da bi svi vijećnici ovog Gradskog 
vijeća to trebali znati. No, ukoliko smatrate da to nije doprinos transparentnosti rada gradske 
uprave, neka budu na vašu savjest.
Ostajem pri tome da se glasa za uvrštavanje ovih točaka u dnevni red.

BORIS MILETIĆ
obzirom da sam više puta prozvan od strane vijećnika gospodina Danijela Ferića, dozvolite mi samo 
dvije rečenice u uvodu.
Koliko je Grad Pula transparentan najbolje govore priznanja koja su dodijeljena ovom Gradu od 
strane nezavisnih udruga, od strane Svjetske banke, dakle, rekao bih ipak relevantnih institucija. 
Mogu razumjeti političku borbu, pa i neslaganje unutar vaše stranke, obzirom da govoreći i o 
Pulskom centru za poduzetništvo, vrlo dobro znamo tko je bio nam čelu tog Centra do jučer i vaše 
međusobne odnose, ali molim da ta međustranačka prepucavanja ipak izostavimo sa sjednice 
Gradskoga vijeća, već da ovdje raspravljamo o predmetnim materijalima koji su spremljeni za ovu 
sjednicu.

ROBERT CVEK, poziva Vijeće da glasanjem donese odluku da li se prihvaća prijedlog vijećnika 
Danijela Feriča 
- da se iz dnevnog reda izostavi točka 23. „Donošenje Odluke o dokapitalizaciji društva Fratarski 
d.o.o.“,
Nakon glasanja utvrđuje da prijedlog D.Ferića sa 9 glasova „ZA“ nije dobilo dovoljan broj glasova 
da se izostavi 23. točka iz dnevnog reda. 
Predsjednik zatim daje na glasanje prijedlog D.Ferića da se dnevni red nadopuni sa točkama: 
-Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji Grada Pula- Pola za 2013. godinu,
-Izjava o fiskalnoj odgovornosti s prilozima,
-Izvješće Gradonačelnika o dinamici realizacije razvojnih mjera iz Strategije gospodarskog razvoja 
grada Pule,
Nakon glasanja predsjednik utvrđuje da sa 9 glasova „ZA“ prijedlog nije dobio dovoljan broj 
glasova da se predložene točke uzmu u razmatranje. 

Nakon toga stavlja na glasanje dnevni red 11. sjednice Gradskog vijeća koji je predložen 28. 
listopada 2014. godine sa 25 točaka, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće je sa 14 glasova «ZA», 9 glasova «PROTIV», za 11. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule usvojilo slijedeći 
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D N E V N I   R E D

1. Vijećnička pitanja
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 10. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2014. godine 
3. Donošenje Odluke o osnivanju ustanove Dječji vrtić Pula
4. Donošenje Plana mreže dječjih vrtića na području Grada Pule
5. Donošenju Odluke o zahtjevu za povjeravanje poslova priznavanja prava korisnicima na 
      naknadu za troškove ogrjeva na drva u Gradu Puli – Pola 
6. Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi
7. Donošenje Odluke o pokriću gubitka iz prethodnih razdoblja društva Pulapromet d.o.o. Pula
8. Donošenje Odluke o donošenju III. Ciljanih izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana  
      Grada Pule 
9. Donošenje Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“
10. Donošenje Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule
11. Donošenje Odluke o izradi IV. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule
12. Donošenje Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Lungo mare“
13. Donošenje Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja „Molo Carbone“
14. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Štinjan“
15. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2014. godinu
16. Donošenje Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za  
      2014. godinu
17. Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2014. godinu
18. Donošenje Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih  
      djelatnosti Grada Pule za 2014. godinu
19. Donošenje Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za  
      2014. godinu 
20. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2014. godinu 
21. Donošenje Odluke o preoblikovanju Javne ustanove Pula Sport u društvo s ograničenom  
      odgovornošću 
22. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Deklaracije o osudi svakog oblika diskriminacije 
23. Donošenje Odluke o dokapitalizaciji društva Fratarski d.o.o.
24. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Sporazum o prijenosu Ugovora o financiranju 
       gradnje komunalne infrastrukture
25. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – TGT Adriatik d.o.o. 

AD - 1 VIJEĆNIČKA PITANJA

Na 10. sjednici nisu pitanja postavili vijećnici Luka Blagović i Zrinko Kajfeš. Molim da se vijećnici 
prijave za postavljanja vijećničkih pitanja.

LUKA BLAGOVIĆ :
Hvala. 
Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege, imam dva pitanja, oba ću uputiti pročelniku Upravnog 
odjela za komunalni sustav i imovinu, gospodinu Damiru Prhatu.
Zanima me u kojoj je fazi projekt izgradnje školskog igrališta na Valdebeku i kada se može 
očekivati da se igralište i konkretno stavi u uporabu.
I isto to pitanje, samo vezano za projekt postavljanja skejt parka na području Mjesnog odbora 
Monte Zaro.
Dakle u kojoj je projekt u fazi i kada se može očekivati realizacija navedenog plana. 
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ROBERT CVEK :
Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.

DAMIR PRHAT :
Zahvaljujem se.
Gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici.
Zona sporta i rekreacije, ali i odmora na Valdebeku, je projekt koji se planira realizirati na 10.000 
m2. Za to je sigurno, s obzirom da je kompleksan projekt, bilo potrebno izraditi projektnu 
dokumentaciju. Do sada smo izradili projektnu dokumentaciju za pristupnu prometnicu, javnu 
rasvjetu, parking i ishodovana je potvrda glavnoga projekta. U tijeku je izrada projektne 
dokumentacije za ostale sadržaje koji se nalaze u samoj zoni. Spomenut ću bočalište, zatim 
multifunkcionalno igralište, igralište za mali nogomet, stolove za stolni tenis, dječje igralište s 
jednom edukativnom stazom i za sve sadržaje izrada projektne dokumentacije je u tijeku. 
Očekujemo da će ona biti zgotovljena do kraja ove godine i da bismo mogli slijedeće godine već 
krenuti i sa radovima uređenja cijele te zone.
Što se tiče samog skejt parka znate i sami da je prvotno bio planiran kao dio sportsko–rekreacijske 
zone na Valdebeku, međutim, upravo na inicijativu mladih sa Valdebeka je taj jedan objekt maknut 
iz zone i trebali smo iznaći neko novo rješenje za sam skejt park. Krenuli smo u razgovore sa onima 
kojima je to najpotrebnije, a to su skejteri ovoga grada. Razmatrali smo nekoliko idejnih rješenja i 
projekata koji se realizirali, doduše, diljem Europe i na kraju smo se odlučili za realizaciju skejt 
parka u Rojcu. Skejt park se planira realizirati od prefabriciranih elemenata, da ima jedan duži vijek 
trajanja, ali isto tako da ima i jeftinije održavanje. Trenutačno je u tijeku realizacija projekata. 
Očekujemo da ćemo to dovršiti do kraja ove godine i da ćemo već do ljeta slijedeće godine imati 
skejt park u Rojcu.
Evo, toliko. Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Hvala pročelniku Prhatu.
g.Blagoviću, imate riječ.

/L. Blagović : Hvala. Zadovoljan sam odgovorom./.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Zrinko Kajfeš.

ZRINKO KAJFEŠ: 
Dobar dan. Poštovanje svima,
Prije nego postavim pitanje, možda jedan prijedlog ovom Gradskom vijeću, da se oda počast 
gospodinu Lucianu Delbiancu, koji je ovaj grad zadužio. Ja mislim da je ovo Gradsko vijeće moralo 
odati počast tom čovjeku, a ne samo održati govorancije koje ste održavali. Dakle, zaista mu dati 
počast, jer je on jako puno značio za ovaj grad Pulu, možda sada nakon ovog aktualnog sata da mu 
odamo barem jednu minutu šutnje, ne treba govoriti što je sve napravio za Grad Pulu.
Evo, to je samo jedna sugestija.
A pitanja glase za gospodina Gradonačelnika. 
Prvo pitanje.
Gradonačelniče da li je vas sram Gradonačelniče, da li vas je sram da je Pula zapuštena, što je 
neuredna, što je derutna, što je devastirana i da ne bi sve ostalo na nekakvoj imaginaciji samo 
nekoliko primjera. 
Da li vas je sram na primjer kružnog toka u Šijani, koji više liči na odlagalište otpada već drugu 
sezonu za redom, a ne na jedan reprezentativni objekt kakvog imaju svi gradovi u okruženju Pule. 
Pogledajte Labin, pogledajte Pazin, pogledajte Rovinj, pogledajte Poreč posebno, ne zato ča je meni 
mati Porečanka, nego zato jer je u Poreču na svakih dvisto metri imate jedan ljepši od drugog kružni 
tok, ove naše babaroge na zaobilaznici ne znate koja je huja od koje. Kada ste kod zaobilaznice da li 
vas je sram zaobilaznice koja više liči na seoski put, puna rupa, puna zakrpa, ne liči na jednu 
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modernu gradsku prometnicu. Vi ste obećali prije 8 godina i niste izvršili to obećanje, mada se 
volite hvaliti sa onom zaobilaznicom koju je gradila Bina–Istra, hvalite se sa tuđim perjem 
Gradonačelniče, da li vas je sram kupališta. I tamo slušamo vaša obećanja da ćete ih staviti u 
funkciju, ali ta kupališta su godinama sramotno zapuštena. Okolica Arene, šetalište uz Arenu, 
sjeverne stube Arene, Gladijatorska ulica, koja više liči na Vukovar poslije rata, nego na jedan biser 
Pule, Pula je biser i nemojte ga Gradonačelniče pretvarati u praznu devastiranu školjku. Puležani se 
srame i Rive kako izgleda, Puležani se srame fasada koje otpadaju, Puležani se srame zapuštenih 
kvartova. Da imate barem mrvice srama zbog toga što je Pula tako zapuštena, a s druge strane da li 
vas je beskrajno sram što se imenuju ljudi sa lažnim diplomama, to nije nikakva iznimka, to je 
naprosto vaše pravilo, to je vaš modus operandi da imenujete nekompetentne osobe.

/R. Cvek : Prošlo je vrijeme/.
Ne, nije prošlo vrijeme. Imam tri minute.

ROBERT CVEK :
Prošlo je 3 minute.Zahvaljujem.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

/Z.Kajfeš : Ovo je valjda demokracija po vama/.

BORIS MILETIĆ :
Doista nisam shvatio ovo vezano za diplome. Ne znam na koga ste mislili, ali ja ću reći za sebe da 
ja sam ponosan na svoj grad i gdje god da li to Hrvatska, dali je to Europa, svijet, s kim god pričam 
uvijek sam ponosan na svoj Pulu, grad u kojem sam rođen, gdje sam se školovao, odrastao i 
zasnovao svoju obitelj. I znam da može bolje, znam da može ljepše, ali iz razgovora sa brojnim 
veleposlanicima, brojnim delegacijama koje dolaze u Pulu ja uvijek čujem i lijepe riječi. Sigurno da 
bih bio sretniji kada bi prometnice ljepše izgledale, ali mogu vas još jednom podsjetiti, iako sam to 
više puta na ovom Gradskom vijeću ponovio, nemojte zaboraviti dok ste vi bili na vlasti u 
Hrvatskoj, odnosno vaša stranka, sva brodogradilišta u Hrvatskoj su bila sanirana državnim 
novcima, sva, jedino brodogradilište koje nije dobio državnu sanaciju je Uljanik, koji je na kraju i 
jedini opstao i preuzeo «3.maj». A vi vrlo dobro znate da se ovaj grad odrekao iznosa većeg od 
jednog godišnjeg Proračuna kako bi preuzeo Luku Pula i kako bi brodogradilište Uljanik moglo biti 
likvidno i nastaviti funkcionirati. Kada bi taj novac, a to je uglavnom bio novac koji se odnosio na 
komunalna društva, bio uložen u prometnice one bi danas izgledale kudi kamo ljepše. Ali, mislim 
da je tada rukovodstvo Grada Pule ispravno odlučilo, jer je puno bitnije sačuvati jedno proizvodno 
izvozno poduzeće, koje je zapošljavao toliki broj ljudi, koje proizvodi i izvozi i na kojeg danas 
Hrvatska može biti ponosna, jer da nema Uljanika, usuđujem se reći, velike brodogradnje u 
Hrvatskoj više uopće ne bi bilo.

Prema tome kada govorimo u kontekstu što je tko gdje napravio, nemojmo tako lako 
zaboraviti i što je bilo i prije 10 ili 15 godina, jer ipak to nije bio tako davno. 

Kružni tok u Šijani sigurno da trebamo urediti. To je neupitno, ali mi moramo isto tako 
voditi računa da se klimatski uvjeti mijenjaju, da se grad širi i izgrađuje, da velik broj prije zelenih 
površina je danas ili pod asfaltom ili pod kamenom ili pod betonom i da moramo, osim estetike, 
voditi računa i o funkcionalnosti, a tu prije svega mislim na odvodnju oborinskih voda. Gradi se 
nova priključna cesta prema Stanciji Peličeti, već se polako vide i obrisi i to će biti dodatna površina 
koja će isto tako upravo prema kružnom toku usmjeriti značajnu količinu oborinskih voda. 

Prema tome zajednički, jer Grad to sam ne može napraviti, naprosto to ne može sam i 
financirati, zajednički Grad Pula, komunalna društva, Hrvatske ceste i Hrvatske vode, moraju i 
financirati ono rješenje koje će biti, prije svega, funkcionalno u smislu odvodnje oborinske vode, a 
ono za što će se Grad sigurno pobrinuti da bude i estetski najljepše moguće, jer je to upravo ulaz u 
naš grad.  Nemojte zaboraviti da se izgradnja traka od Peličeta do Banjola odvijala i prije preko 
grada Pule i da je upravo Grad Pula i ovo Gradsko vijeće, doduše ne u ovom sazivu, donijelo 
odluku da se Bina Istra oslobodi od komunalnog doprinosa. 
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Prema tome reći da Grad u tome nije sudjelovao naprosto nije istina. 
Arena je sigurno biser, može biti i još ljepša i još bolja i mene vesele neke nove inicijative 

koje idu upravo u tom smjeru, ali tu ću zaključiti, sigurno da uvijek može ljepše, da uvijek može 
bolje. I meni je drago da smo mi kao Puležani dosta samokritični, ali s druge strane trebamo ipak i 
gajiti jedan osjećaj ponosa prema svome gradu, gradu kojemu svi pripadamo. 

ROBERT CVEK
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Kajfešu izvolite, imate riječ. 

ZRINKO KAJFEŠ:
Arena ne može biti ljepša. Arena ne može biti ljepša nego što je, ali okoliš Arene može biti 

puno ljepši nego što je, jer ono što je iznad Arene je sramota za Pulu. Turisti kada dođu u Pulu, ja 
mislim da više slikaju Gladiatorsku ulicu, nego što se slikaju svjetleće dizalice, na našu sramotu. 
Ono što vjerojatno Puležane puno više zanima od toga koliko je koga sram i koliko je neko ponosan 
na nešto, njih zanima tko je odgovoran za ovu zapuštenost Pule i tko je odgovoran za kadroviranje 
nekompetentnih i nestručnih ljudi i ljudi sa lažnim diplomama.

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Mislim da ta vrsta nekakvih generalnih prozivki bez imena i prezimena u principu spada 

samo u jednu sferu pokušavanja sve skupa staviti na isti skup. A znate, gospodine Kajfeš, nismo svi 
isti. Prema tome ako vi mene optužujete da sam ja u Gradu Puli nekog zaposlio bez diplome, to je 
ozbiljna optužba. Ja bih molio da tu osobu imenujete, jer ako je tome tako, onda sam ja prekršio 
zakon i onda meni tu više nije mjesto. Prema tome ako vi idete s ovakvim insinuacijama ja bih volio 
da vi kažete koje sam ja djelatnike zaposlio bez ili s nekakvom lažnom diplomom, jer ako vi imate 
ta saznanja, a ja ih nemam, onda ste vi to dužni prijviti. Ja doista ne mogu svaku diplomu provjeriti 
u fakultetu da li je ona ispravna ili ne. Ali, ako netko krivotvori novac znači da krši zakon, ide u 
zatvor. Ako netko krivotvori službene isprave isto tako krši zakon. Ako vi imate takvih saznanja da 
sam u gradu Puli primio nekoga koji nema valjanu diplomu ja vas ljubazno molim da me na to 
upozorite kako bismo to mogli provjeriti, ne znam, fakultetom ili ... koja bi trebala biti završnica 
diplome. 

Kada govorimo o turistima, mene veseli gospodine Kajfeš što nama iz godine u godinu u 
našem gradu raste kako broj dolazaka tako i broj noćenja. Dakle, raste taj broj, nije da pada, 
naprosto raste iz godine u godinu. I prošla je godina bila rekordna i ova godina je opet rekordna.
I opet ću reći, volio bih da toga bude i više. Doista bih volio, jer mislim da je turizam jedna od 
bitnijih gospodarskih grana za Hrvatsku, pogotovu za Istru što ostvaruje jednu trećinu turističkog 
proizvoda.

A što se tiče da li netko vodi brigu ili ne, ja se sjećam prije 8 godina, vi ste to spomenuli, da 
zaobilaznica uopće nije bila osvijetljena, nije bilo uopće javne rasvjete. Bio je jedan kolnik 
dvosmjeran, nije bilo uopće javne rasvjete, tamo svijetlo nije gorilo. Znači, prolazili ste kroz jedan 
dio grada koji uopće nije bio osvijetljen. 

Da li se isplati, znajući da ćemo nastaviti izgradnju zaobilaznice privremene kružne tokove 
plaćati skuplje, a sutra ćemo morati napraviti nove koji će biti trajni, poput onih koje smo napravili, 
i ne bih se složio s vama da trajni kružni tokovi na zaobilaznici, odnosno na Šijanskoj cesti nisu 
lijepi. Mislim da su baš lijepo uređeni. Ako je vama ljepši negdje drugdje, ok, to je vaše pravo. 
Mislim da su i hortikulturalno lijepo uređeni. Sada, stvar je ukusa, netko voli ovakvu sliku, netko 
voli onakvu sliku., ali mislim da su oni lijepo uređeni. A s druge strane, očekivati da ćemo ići trošiti 
proračunski novac na nešto što ćemo sutra morati graditi, to bi bilo naprosto neracionalno, pa 



11

nećemo dva puta to raditi. Mislim da sam vam pokušao na to odgovoriti, ali kažem još jednom, 
prisjetite se unatrag 8 godina kada ste dolazili u grad Pulu nije bilo niti jednog kružnog toka osim 
Punte, a cijela zaobilaznica uopće nije imala javnu rasvjetu. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Slijedeće pitanje postavlja gospođa vijećnica Gordana Ferenčić. 

GORDANA FERENČIĆ :
Dobar večer svima, buona sera a tutti.
Poštovani predsjedniče, ja imam jedno pitanje za našeg Gradonačelnika.
Mene zanima u vezi najma prostora europskom zastupniku Ivanu Jakovčiću na Giardinima, ako 
nam može Gradonačelnik reći pod kojim kondicijama je taj prostor iznajmljen i kako se došlo do te 
cijene. Svjedoci smo ovih dana da se non-stop u novinama piše o tom najmu prostora. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem. 
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Ja vam se gospođo vijećnice zahvaljujem na ovom pitanju. Doista pisalo se po novinama, vidim da 
je to i nacionalna tema za Hrvatsku televiziju. Drago mi je da se zanimaju za rad eurozastupnika, ali 
pravila su za sve jednaka. Dakle, ovom poslu kojem se mi bavimo, kao što se kaže u narodu «metla 
mora biti jednaka za sve». Dakle, mi imamo odluku temeljem koje se gradski prostori dodjeljuju 
političkim strankama, raznim udrugama i ostalim zajednicama od javnog interesa, dakle, ono što je 
interes za grad Pulu, i svi ti prostori se izdaju po jediničnoj cijeni od 15,00 po m2, to pravilo vrijedi 
za sve. Ako ćemo mi brkati javnu djelatnost sa nekakvim komercijalnim poslom gdje ljudi žele 
normalno zarađivati, tada mislim da činimo jednu suštinsku pogrešku. To bi isto ispalo kao da ova 
Gradska palača treba plaćati zakup svome Proračunu, ovdje gdje radimo javni posao ili drugi odjeli 
ili druge udruge, Vijeća nacionalnih manjina ili druge političke stranke, Dakle, mi smo dodjelili 
prostor temeljem odluke grada o mogućnosti korištenja gradskih prostora kada se radi o javnom 
interesu, ja mislim da jeste javni interes, rekao bih i velika čast što jedan grad poput grada Pule ima 
Ured jednog eurozastupnika. To mnogo veći gradovi nemaju. Mislim da nama koji živimo u Istri 
itekako treba biti na čast, drago nam je da jedna mala regija sa nešto malo više od 200.000 
stanovnika je uspjela izboriti se za pravo da ima eurozastupnika, a nemojte zaboraviti da ih ima 
ukupno 751 u Europskom parlamentu i da puno veće regije i puno veći gradovi naprosto nemaju tu 
mogućnost. A taj Ured je upravo otvoren prema institucijama, da li javnim, da li privatnim, 
gospodarstvenicima, obrtnicima, učenicima, građanima. Dakle, taj Ured se financira od strane 
budžeta Europskog parlamenta i taj Ured upravo ima za funkciju informirati i educirati građane o 
svim onim pitanjima koja ih zanimaju, mogu dobiti sve one informacije koje su im potrebne jer je 
Hrvatska postala punopravna članica Europske unije, a središnje mjesto za donošenje odluka je 
upravo Europski parlament. Mislim da nam može biti na čast što imamo Ured eurozastupnika u 
našem gradu. 

ROBERT CVEK:
Gospođo Ferenčić izvolite, imate riječ. 

GORDANA FERENČIĆ :
Hvala na odgovoru.
Zadovoljna sam odgovorom. Naravno, to pitanje je postavljeno iz razloga što javnost ima pravo biti 
informirana. Hvala.
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ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospođi Gordani Ferenčić. 
Slijedeće pitanje postavlja gospodin vijećnik Mauricio Licul. 

MAURICIO LICUL:
Hvala lijepa. Dobar večer svima.
Htio sam postaviti jedno pitanje, međutim, Gradonačelnik me je naprosto zagolicao nekim stvarima, 
obzirom da je spomenuo da ne želi generalne prozivke već da želi imena i prezimena. 
Dakle, što se tiče toga mogao bih pročitati par imena i prezimena.
U Pula Parkingu gospodin Mladen Tomljanović iz IDS-a, bliski suradnik iz doba kada je bio 
predstojnik Državne uprave; u Gradu Puli Petra Kancijanić, potpredsjednica Kluba mladih IDS-a, 
Županjska vijećnica, članica Upravnog vijeća Javne ustanove Pula Sport: Irena Peruško, istaknuta 
članica IDS-a, na mjestu zamjenice pročelnice; u TD Castrum 97 čiji je predsjednik Nadzornog 
odbora istaknuti IDS-ovac Armin Grabar, zaposleni Janko Martinčić, sin istaknutog vijećnika 
Marka Martinčića i predsjednik vašeg Kluba vijećnika IDS-a ovdje; u Castrumu 97 također Jasna 
Radulović, sestra Nikoline Radulović, pročelnica za reviziju načelnika Gradske uprave; Andi 
Rosanda, vaš prijatelj gospodine Miletiću, suprug kćerke tajnika Pulskog IDS-a Edia Goba kojemu 
ste vi bili kum na vjenčanju ako se ne varam, a koji je ujedno i predsjednik Zajednice podružnice 
IDS-a Puljštine, u ono vrijeme zaposlen u Luci Pula, a kasnije je taj gospodin prebačen u tvrtku 
Uljanik marina, to je Fratarski d.o.o., koji je danas na dnevnom redu. Ne znam da li ste imali prilike 
pročitati da je policija vršila obradu navoda.
I za kraj, da ne idem u pretjeranu širinu, u Službi za zastupanje Grada Pule Nina Bakić, pokćerka 
IDS-ovog predsjednika Skupštine Istarske županije Valtera Drandića, člana Predsjedništva IDS-a, a 
čiju su suprugu još prije zaposlili, kako kažu, u Pučkom otvorenom učilištu. 
E, sada ste dobili nešto malo šire od generalnog pogleda imena i prezimena, samo pitanje:
-da li je istina da ste spomenute ljude nakon zadnjih lokalnih izbora zaposlili upravo Vi, odnosno da 
li su zaposleni po vašem nalogu. 
Eto toliko, hvala. 

ROBERT CVEK :
Hvala. 
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Doista je to dosta smjelo etiketirati ljude, pa iznositi totalne neistine. 

Ja imam samo jednog vjenčanog kuma, a ovog kojeg ste spomenuli ne znam na temelju čega 
možete iznositi takve neistine. Mislim da to uopće nije u redu.
Ja sam postavio pitanje da li ima netko saznanja da je netko zaposlen na neko radno mjesto, a da za 
to nema valjanu stručnu spremu, odnosno kako je gospodin vijećnik istaknuo da ima krivotvorenu 
diplomu. Ne znam, ako vi imate saznanja da je netko od ovih ljudi zaposlen, a da nema uvjete za 
zaposlenje, onda je to doista ozbiljna optužba. Međutim, ovako nabrajati imena ljudi, nije mi jasno i 
u principu ne samo nabrajati imena ljudi, nego na temelju čega vi ljude etiketirate. To je doista 
strašno. Ali, ono što vam ja mogu reći vrlo precizno i egzaktno, jer sam napravio apsolutnu detaljnu 
reviziju, dakle, 29. lipnja 2006. godine je ovo Gradsko vijeće mene izabralo za Gradonačelnika, 
prije 8 godina. i 30. lipnja 2006. godine je polugodište kada se rade određeni obračuni i analize, te 
prema tome vrlo dobro znam koliko je ljudi bilo tada zaposleno u gradskoj upravi, koliko je ljudi 
bilo zaposleno u trgovačkim društvima i koliko je ljudi bilo zaposleno u gradskim ustanovama. 
Isto takvu analizu sam napravio 30. lipnja, odnosno moje kolege sam zamolio, 2014. godine. Dakle, 
nakon punih 8 godina na isti dan. I ono što vam mogu reći vrlo precizno, pouzdano, kad pogledamo 
neto zaposlene ljude, s obzirom da je Grad Pula morao preuzeti određene službenike Državne 
uprave, na primjer za izdavanje akata o gradnji, što su morali uvesti određene nove službenike 



13

poput inženjera zaštite na radu, što smo morali zaposliti ovlaštenog revizora, dakle, kada pogledamo 
broj ljudi koji je tada bio zaposlen, broj ljudi koje smo po zakonu morali primiti i broj ljudi koji je 
otišao, odnosno koji je danas, mi smo unutar gradske uprave smanjili broj zaposlenih za točno 25 
%. Unutar komunalnih društava i ustanova broj ljudi koji je smanjen je otprilike nešto više od 10%. 
Normalno, neki ljudi su prirodnim putem otišli u mirovinu, neki ljudi su našli neki drugi posao i 
željeli su se maknuti iz uprave što je njihovo pravo iz javnog sektora ići u privatni sektor, što je isto 
tako njihovo pravo, ali od svih tih novo zaposlenih ljudi, u tih točno 8 godina, samo 5 % ljudi ima 
iskaznicu moje stranke. Prema tome kada govorite o zapošljavanju nemojte iznositi neistine. To nije 
u redu. Ja sam vas više puta pozvao. Mislim da ste vi u prvome mandatu vijećnika razumjeli da ne 
znate. Ovo sada nije neznanje, ovo je namjerno iznošenje neistina, a to ne služi na čast nikome, a 
pogotovo ne jednome gradskome vijećniku, jer da je vas stvarno to zanimalo, kao što sam vas više 
put pozvao, vi biste mogli doći u upravu, zatražiti te podatke, doduše, niti ja ne znam napamet tko je 
sve član nekakve stranke. To vi naprosto ne možete niti znati, ali ako se želi može se doći do tih 
podataka i zato sam vam ih, ne vama jer vama znam da to ništa ne znači, ali radi javnosti ja sam to 
morao istaknuti.
Hvala vam.

ROBERT CVEK :
Gospodine Licul izvolite, imate riječ. 

MAURICIO LICUL :
Zahvaljujem na odgovoru, odnosno na tome što je rečeno. 
Dakle, još jednom bih vratio fokus na ono bitno, a što zaobilazite namjerno ili nenamjerno i još 
jednom da kažem, niste mi ogovorili na pitanje, ja sam vas jasno pitao:
- da li je istina da su ti ljudi koje sam pročitao zaposleni po vašem nalogu poslije zadnjih lokalnih 
izbora, a to vam govorim isključivo radi toga i molim da mi odgovorite na pitanje i da ne vrludate 
okolo pričama. Samo da vas podsjetim, ukoliko ti ljudi jesu zaposleni po vašim nalozima, a vidimo 
da u Istri oko 13 % IDS nadzre, da ste time počinili kazneno djelo protiv službene dužnosti 
trgovanjem utjecaja kao što je opisano u članku 295. Kaznenog zakona, a koje je kažnjivo zatvorom 
od 5 godina, gospodine Miletiću. Podsjetio bih da se upravo to djelo, između ostalog, stavlja na 
teret vašem zagrebačkom kolegi i prijatelju Milanu Bandiću. 
Hvala lijepa. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Ja isto držim da biti prijatelj s nekime zahtjeva malo više zajedničkog provedenog vremena nego što 
sam ja sa kolegom, istina kolegom Bandićem, ali pustimo da taj proces bude priveden kraju, pa da 
možemo procijeniti temeljem nekakvih dokaza, a ne špekulacija. Ali kao što vi meni govorite, ja 
znam da ste vi, odnosno vaša bivša stranka, Udruga, to što je bilo, sada ne znam kako se to više 
zove, ali da ste vi podnijeli, ne osobno, ali vaša Udruga, stranka, više kaznenih prijava protiv mene. 
Gledajte, ne vjerujem baš da me previše vole u Zagrebu ni jedni, ni drugi, pa sam siguran, da je bilo 
milimetra istine u vašim optužbama, da ne bih ovdje sjedio, nego bih bio negdje drugdje. Ali, drago 
mi je što se brinete da ne prekršim zakon, jer je to moja dužnost, to neću sigurno činiti. Vi vrlo 
dobro znate ili trebali biste znati nakon toliko godina u Gradskom vijeću, kako se zapošljavaju ljudi 
i tko o tome odlučuje. U trgovačkom društvu odlučuje odgovorna osoba, u upravnim tijelima 
nadležni pročelnik. Prema tome govoriti o tome da sam ja nekome nešto na taj način naredio je više 
nego izlišno. Ali, kada vi mene prozivate na mogućnost prekršaja iz zakona i navodite članak, ja ću 
vas, ne strašiti, ali ću vas zamoliti, ipak je ovo Gradsko vijeće, nemojmo lagati, nemojmo iznositi 
neistine i nemojmo ljude koje možda niti ne poznate, etiketirati na taj način bez da prije toga barem 
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s njima ljudski porazgovarate. Mislim da bi to bio jedan minimum kulture, ako hoćete i kućnog 
odgoja, prije nego nekoga prozovete i zalijepite mu nekakvu etiketu, da barem s tim čovjekom 
porazgovarate i vidite dali baratate informacijama, da li baratate dezinformacijama ili je vama u 
principu interes to iznositi, znajući da iznosite neistinu. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Jadranka Černjul.

JADRANKA ČERNJUL :
Dobar večer svima. 
Imam jedno pitanje za direktora Plinare, gospodina Deana Kocijančića.
Grupa građana prijavila je direktora i tvrtku zbog utvrđenih nepravilnosti u poslovanju, pa me 
zanima jesu li od tada do danas te nepravilnosti uklonjene, te bih iskoristila priliku da priupitam i o 
samom projektu plinofkacije, do kuda se stiglo, te što još preostaje da se to još preostalo učini do 
svibnja iduće godine, kada se najavljuje kraj projekta. 
Hvala vam. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Kocijančiću izvolite, imate riječ. 

DEAN KOCIJANČIĆ :
Dobar večer svima.
Poštovani predsjedniče, poštovane kolege vijećnici.
Plinara je prijavljena od strane grupe građana, od jednog vijećnika i troje, jednog bivšeg direktora i 
dvojce građana grada Pule, temeljem Zakona o zapaljivim tekućinama i plinovima zato što smo, 
prilikom nadzora je utvrđeno da imamo 1080 neispitanih plinskih instalacija, znači, dužih od 10 
godina i da za navedeni određeni dio plinskih instalacija nismo izdali potvrde da su ispitane. One su 
ispitane, jednostavno potvrde nismo uspjeli ispisati. Znači, one se ispisuju, šalju se građanima na 
kućne adrese, dobit će ih, jedno 3000 ih je potpisano i otišlo ih je, dobit će ih ovih dana. Ostale smo 
krenuli ispisivati i normalno krenuli smo u ispitivanje preostalih tih tisuću i nešto po nalazu 
Policijske uprave iz Zagreba. 

Danas imamo oko 500 i nešto neispitanih još instalacija, normalno, to zahtjeva jedan proces, 
jedan rok, znači, krenuli smo sa svim onim plinskim instalacijama koje su još uvijek na gradskom 
plinu, pa gdje je već prirodni plin došao, gdje određeni upravitelji zgrada već dvije godine čekaju da 
pređu na određenu vrtu plina, no, nismo željeli ići rezati, to smo krenuli, eto. Znači, od 1050 negdje 
došli smo na oko 550 neispitanih. Ispitati ćemo ih sa završetkom plinofikacije. 

Normalno da u nekim područjima grada nismo mogli to ispitati, jer vi znate da smo mi 
trebali još 2014. godine završiti plinofikaciju, da je u međuvremenu, normalno, da smo produžili 
plinofikaciju zbog toga što smo imali i 20 kilometara plinovoda za kojeg nismo znali da postoje, ali 
o tom potom, da se u gradu Puli, osim plinofikacije, radila Riva pa nisam mogao tražiti odobrenje 
da se prekopaju Giardini, da se radio kružni tok pa nisam mogao zatražiti da se kopa Mletačka 
ulica, nisam mogao tražiti od Grada da se radi Marsovo polje, kada su to bili jedini ulazi u grad. 
Vodovod i Grad su nas zamolili da sačekamo Vodovod Pula da riješimo zajedno Omladinsku i 
Radićevu ulicu, jer su to ipak sredstva Hrvatskih voda i bilo bi sebično od Plinare da smo zahtijevali 
radi 6000,00 kuna kazne da krenemo sami raditi. 

No, međutim, ja bih se malo vratio u prošlost Plinare, jer me to obvezuje, jer znate kada vas 
neki koje ste pozvali dva puta s ove govornice da dođu u Plinaru da sjednemo zajedno, da obiđemo 
pogon za proizvodnju starog gradskog plina, da obiđemo plinospremu, da obiđemo mrežu, da 
obiđemo zajedno unutarnje plinske instalacije, prozivaju i optužuju, onda znate, malo, ne volim se 
vraćati u povijest, emotivno me je pogodila eksplozija plina, ali ja sam preuzeo Plinaru Pula krajem 



15

2001. godine, eksplozija se desila 19.01.2001. godine. Plinara je tada imala temeljni kapital 
20.000,00 kuna. Završila je tu poslovnu godinu sa minus 8.300.000,00 kuna . Još uvijek se sjećam 
onog prvog Gradskog vijeća kada dođete kao mlad i neiskusan šef proizvodnje koji je postao 
direktor, braniti minus od 8.300.000,00 kuna i kada vam je dužnost bila da kažete: da gospodo, 
proglasimo stečaj. No, međutim, znate, nije problem bio tu novac, novac se bio pronašao, to se bilo 
riješilo. No međutim, pročitat ću vam nešto što nisam želio to pročitati, a to su, znači, rješenja 
Policijske uprave Istarske od 2001. godine, 26.01.2001. godine.

«Sam događaj i stanje plinske mreže u otkrivenom postupku očevida ukazuje na loše stanje 
propusnosti plinske mreže. Dobavljač plina za potrebe utvrđivanja uzroka događaja, znači povijest, 
- nije imao potrebnu ispitnu opremu i mjerne uređaje – ali smo kupili Pasata mjesec dana prije 
eksplozije. Služba pogonskog nadzora i hitnih intervencija dobavljača plina nije pokazala potrebnu 
stručnost, uvježbanost i iskustvo u detekciji prisnosti plinske mreže u otkrivanu potencijalne 
opasnosti po ljude i imovinu. Položaj pojedinih dijelova – sada me pitajte gdje su onih 20 
kilometara mreže oštećenih u događaju, nije upisan za to u tehničkoj dokumentaciji, a stručne osobe 
dobavljača plina nisu posjedovali crteže situacije i druge dokaze o stanju i kvaliteti plinskog 
cjevovoda. Oprostite na to, to me strahovito pogađa vraćajući se u povijest. 

Sam nastanak događaja od 2001. godine i daljnjih događaja ukazuje da je stanje propusnosti 
plinske mreže i ostvarena sigurnost dobave plinskim sustavom Plinara predstavljaju daljnju 
potencijalnu opasnost za život i imovinu i mogućnost ponavljanja događaja sa plinskim 
posljedicama po javnu sigurnost». Takvu Plinaru smo preuzeli. I oni koji su bili prije to je njihovo, 
to je onaj koji me je prijavio, koji skupa sa vama me je prijavio.
Zapisnik od 9.03.2001. godine.
Pregledom je utvrđeno slijedeće .
«Plinara posjeduje neažuriranu procjenu ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija. Ne 
posjeduje Plan zaštite od požara i tehnoloških eksplozija, nije predočen akt o imenovanju 
odgovorne osobe za poslove zaštite od požara sa položenim stručnim ispitom. Nisu predočeni 
dokazi iz kojih bi bilo vidljivo da su svi uposlenici obučeni za spašavanje imovine i života od 
požara stabilnim sustavom za detekciju zapaljivih plinova, stabilne instalacije za dojavu požara, 
stabilnim sustavom za zaštitu pod požara, nisu bili ispitani u rokovima dužim od godine dana. 
Hidrantski zidni ormarići u krugu Plinare nisu bili popunjeni odgovarajućom opremom. U zagradi 
plinomjera i kompresora nalaze se uskladištene zapaljive tvari. Nisu predočeni opći akti ili 
dokumentni iz kojih bi bilo vidljivo način ostvarenja sigurnosti od požara, eksplozija prepuštenih i 
ispuštenog plina za građenje i održavanje plinovoda i mjerno – regulacijskih postrojenja za 
odoriranje plina, za plinske detektore i plinske mjerne instrumente za nadzor na plinskoj mreži, za 
tretiranje i izgradnju plinovoda i kućnih priključaka, za polaganje kućnih priključaka za male 
pojedinačne zgrade».

2001. godine je došla nama u pomoć i Gradska plinara Zagreb. 
Sada ću vam pročitati i njihovo izvješće, što se tiče unutarnjih plinskih instalacija, vanjskih 

neću vam pročitati, jer ima 30 propuštanja, nismo imali opremu, pa nismo ni znali da pušta, nismo 
imali s čime izmjeriti. 

«Provedena su ispitivanja unutarnjih plinskih instalacija u cirka 2070 stanova ispitivanjem je 
utvrđen niz nedostataka. Propusti na instalacijama i zatvorima su sanirani, plinomjeri koji nisu vatro 
otporni mijenjani su sa vatro otpornim, trošila koja nisu spojena pravilno na dimnjak zatvorena su. 
Od ispitanih instalacija kod potrošača nema dimnjačarskih nalaza te se ne zna da li se dimnjaci 
uopće kontroliraju».

To je nalaz 2001. godine. 
Danas imamo još 500 neispitanih instalacija, ispitat ćemo ih do kraja, njih možemo trenutno 

sada zatvoriti, ali dobit će plin malo kasnije. I jednostavno imamo neispitanih instalacija, tu smo u 
prekršaju, mogli smo ih odrezati bez problema, zakon nam to dozvoljava. Ne želimo ih rezati i platit 
ćemo još jednu kaznu ako treba, a bolje bi bilo da smo tu kaznu donirali u dobrovoljne svrhe, a da 
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ste kao vijećnik došli u Plinaru, sa mnom sve to prošli zajedno, pa biste vidjeli i još gorih stvari. To 
su samo jedne stvari.

Drugo, eto, kada me već prijavljuju neki, onda ću reći ovako.
1.09.2008. godine, to mi je je javio moj kolega, diplomirani inženjer, koji je bio 

rukovoditelj, koji danas sa neurizmom sjedi doma, na bolovanju je već 3 godine, neurizmom na 
malom mozgu, javio mi je i rekao: mi smo ispitali Verudu 17, pa tamo su svi potrošači isključeni, 
odnosno pušteno im je samo da ispuhnu. Da, evo, gospodin Filipović Vladimir, ovdje potpisan 
izvještaj o ispitivanju, provjeri plinskih instalacija, trošila Gorenje, pušten u rad, peć Termo 4, 
stavljen čep od pola cole. Nalaz dimnjačara ne. Plinski bojler Junkers, potvrda o servisu ne. Nalaz 
dimnjačara ne. I atmosferski za potrošnu toplu vodu sa žiškom i plombiran ventil. I onda u 
novinama, gospodo, to mi je javio kolega, ja ne mogu znati sve zgrade koje smo ispitali, mi se 
pojavljuju članci da nije bilo problema do 2003. godine. Bilo je problema. Znači, da je netko 
neovlašteno ugasio plombu. Meni ne treba to, imam važnijeg posla nego pisati kaznene prijave 
protiv umirovljenika, imam važnijeg posla, a to je da privedemo plinofikaciju ovih još 7 kilometara 
još što nas čeka kraju da završimo s plinofikacijom. Očekuje nas još jedan veliki posao, a to je 
gašenje proizvodnje i distribucije i opskrbe gradskim plinom. To nije lagan posao. To moramo sve 
inertizirati radi sigurnosti građana. Nje bilo lako, bilo je lijepih trenutaka u ovih 13, 14 godina, bilo 
je i ružnih trenutka. Ne volim se prisjećati 2001. godine, ne želim da se to ponovi, krenimo dalje i 
još uvijek vam stojim na raspolaganju da dođete, da zajedno možemo odigrati briškulu na vrhu 
plino spreme, ako vas nije strah, mene nije strah, ali jednostavno nismo stigli, ne stignemo, 
jednostavno ne možemo dozvoliti da jedino mi kopamo u ovom gradu, da nemamo Rivu bolju, da 
nemamo kružni tok, da nemamo zaobilaznicu i sve ostale ceste.

Ja se zahvaljujem i ispričavam se.
Pitali ste me još što je napravljeno do sada.
Evo, upravo danas sam na Upravnom odjelu za gospodarstvo Istarske županije podnio 

Izvještaj o učinjenom po koncesijskim ugovorima. 
Znači, na realizaciji Plan plinofikcije na distributivnom području Južne Istre, Kršan – Pićan, 

to je, hajmo reći, jedna koncesija, od 2006. kada smo dobili koncesiju do danas položeno je 175,3 
kilometara plinovoda. Na području Sjeverne Istre, vi znate da mi imamo koncesiju i za Sjevernu 
Istru, - napravljeno je 85,7 kilometara plinovod, ukupno 250 kilometara.

Zahvaljujem.
Mislim da ćemo još ovih kilometara u Puli izdržati, a tada nakon toga kreće malo lakši

tempo, jer plinofikacija okolnih naselja je gdje nemamo dvije paralelne mreže.
Zahvaljujem. 

ROBERT CVEK :
Gospođo Černjul izvolite, imate riječ.

JADRANKA ČERNJUL :
Gospodine Kocijančiću, zahvaljujemo na ovom emotivnom izlaganju i potpuno vas razumijem, jer 
sam jako dugo vijećnica u ovom Vijeću, pa se sjećam svih problema koji su tištili Plinaru. Na 
zadovoljstvo građana u sklopu obitelji, zadovoljni su sa novim gradskim plinom i ono kako ste rekli 
i zbilja mogu i osobno iz svojih uvjerenja reći da su uplatnice plina daleko niže nego što su bile sa 
onim drugim plinom.
Eto, zahvaljujemo vam.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodi gospođi Jadranki Černjul.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin vijećnik Janko Žužić.
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JANKO ŽUŽIĆ:
Zahvaljujem. Pozdravljam sve prisutne. I ja bih imao dva pitanja.
Prvo je pitanje namijenjeno gospodinu Branislavu Bojaniću, direktoru Pula Parking. 
U posljednje vrijeme mogli smo čitati po pojedinim portalima kako pojedinci negoduju zbog rada 
Pula Parkinga pa me zanima kako direktor to komentira.

A drugo pitanje namijenio bih Gradonačelniku, možda bi to bilo primjerenije Pula 
Herculanei d.o.o., ali ipak ću ga uputiti Gradonačelniku.

Uzduž Pulske zaobilaznice i običan prolaznik će uočiti bujanje ambrozije, biljke koja je ne 
samo štetna po zdravlje čovjeka, već i za poljodjelske aktivnosti. Ambrozija zahvaljujući svom
izuzetno jakom korijenu i bujnoj vegetacijskoj masi, iz tla iznosi velike količine hranjive tvari 
prouzrokujući time siromašenje tla. Zbog toga se općenito u Europskoj uniji, ali i u drugim 
lokalnim zajednicama mora suzbijati u Hrvatskoj, i vodi se permanentna borba protiv ambrozije, 
odnosno vrši se njeno suzbijanje. Što Grad Pula poduzima da bi na zelenim površinama u svom 
vlasništvu očistila ambroziju, a na onim površinama koje su u vlasništvu drugih fizičkih i pravnih 
osoba, natjerala vlasnike da se počnu baviti sa suzbijanjem ambrozije. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Gospodine Bojaniću izvolite, imate riječ. 

 BRANISLAV BOJANIĆ :
Poštovani predsjedniče, dobar večer, dogradonačelniče dobar večer, Gradonačelniče dobar večer.
Poštovani stranački kolega hvala vam na postavljenom pitanju.
Inače ja sam očekivao pitanje sličnog karaktera od poštovanog vijećnika gospodina Mauricia 
Licula, jer sam dobio jedan e-mail gdje Pula Parking izuzetno napadnut sa nekim odlukama, 
pisanjima, pa sam smatrao da će biti neki upit sa te strane, ali hvala što ste spasili večer meni i 
ovom Gradskom vijeću. 
Ako mogu samo da se nadovežem na jedno pitanje, ma bolje ne, jer bismo otvorili nešto drugo. Htio 
sam da se nadovežem na jednu kombinaciju na ono što je prije izrečeno za djelatnika koji je 
zaposlen ovdje kod nas. Naime, ja sam izuzetno ja i nitko više odgovoran je za djelatnost Pula 
Parkinga., ja. Gospodinu kome je riječ zaposlen je na određeno vrijeme, na šest mjeseci, za par 
mjeseci mu ističe zaposlenje i što će biti sa njime o tom potom. A inače mogu reći da se radi o 
jednom vrsnom pravniku koji nam je puno pomogao u dosadašnjem radu. S time bih završio.
Naime, nažalost, u našem gradu postoji jedna manja grupa koja smatra da im demokracija je isto što 
i anarhija, a ja vam kažem da to nije tako.. U svemu ovome netko se ponaša izuzetno neodgovorno i 
to može imati duboke posljedice, ne za nas, ne za mene, nego za onoga koji daje takve neodgovorne 
izjave.
Gospodo, hajde da e više ne lažemo i da počnemo da pričamo otvoreno i da se prestanemo 
dodvoravati, jer ja nisam osoba koja će se nekome dodvoravati i koji će se nekome uvlačiti. Ovo 
kako se piše, kako se govori, to više govori o onom pojedincu koji piše i koji govori, nego o onome 
o kome se govori. Naime, sami ste svjesni da ima tu malo istine, a jako puno laži. A sada dali je to 
zbog neznanja ili bahatosti neka prosude građani ovog grada.
Kako je svima poznato mi od konstruktivne kritike, iako nam je draža istina, ne bježimo, dapače, 
volimo konstruktivne prijedloge, međutim, ovo to se piše to je miljama i miljama daleko. Ovo što se 
propagira to je politika i politikanstvo, koja je meni strana, jednostavno me ne interesira. Na meni 
se neće skupljati ikakvi poeni, odnosno na Pula Parkingu. A da je tome tako ja sam spreman neke 
stvari i dokazati.
Krenimo iz početka.
Dakle, naplata parkiranja nije obilježje samo našega grada, svi to dobro znate, ali dok se nalazite u 
drugim gradovima ovu praksu šutke prihvaćate, ali kod nas se naziva raznim pogrdnim imenima i 
pljuvanjem i širenjem neistine, pokušava se doći do jeftinih političkih poena, umjesto da se shvate 
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da uvođenje naplate za parkiranje utječemo na racionalnije korištenje parkirnog prostora čime ga 
činimo dostupnim svima drugima. Na ovaj način mora se ga se uzimati svim onima koji svoji 
privatni i politički interes stavljaju pred opći interes drugih. Naslijedili smo ljepote našega grada, 
spomenike kulture, kao i civilizacije na našim prostorima, ali smo naslijedili prostorna graničenja, 
nažalost, danas neprimjerna današnjim potrebama i načinu života. Međutim, mi smo okrenuti prema 
budućnosti, iznaći ćemo sredstva i prostor za izgradnju novih parkirališta, ali smo svjesni da će i 
tada biti onih kojima to neće odgovarati iz samo njima poznatih razloga. 
Nemojte građane omalovažavati i podmetati im kojekakve peticije u ime i korist politike, pa i vas 
osobno, da to ne postane predmet potrošnje i da se ne izgubi ono uzvišeno, značenje koje su stari 
Grci tome bili namijenili. 
Ovaj dio ću završiti s jednom mišlju.
«Dragi moj građani i građanke, - ne Hrvatice i Hrvati, - budite širokog pogleda i dubokih misli, jer 
opasnost i zebnja je velika, kad se i ako se život prosuđuje samo po očitoj i neposrednoj i vlastitoj 
koristi», kaže Stjepan Radić 1905. godine u dijelu «Savremena Europa». Gospodo, taj gospodin je 
već tada znao što će tko pričati.
Hajmo sada konkretno o nekim brojkama u Republici Hrvatskoj, a mi smo inače u Europi, pa ću 
vam pročitati neke druge cijene. 
Zadar 12,00 kuna u jednoj zoni, 10,00 kuna u drugoj zoni, dnevna parkirna karta 168,00 kuna i 
140,00 kuna.
Šibenik 10,00 kuna , u jednoj zoni 5,00 kuna, dnevna parkirna karta 185,00 kuna i 105,00 kuna.
Što je interesantno po noći se naplaćuje još 10,00 kuna do jutra.
Omiš 6,00 i 5,00 kuna. Dnevna parkirna karta 120,00 kuna i 100,00 kuna.
Makarska 10,00 kuna it., itd. 
Fažana 5,00 kuna , dnevna parkirna karta 123,00 kuna, 7,00 kuna i td.,itd.
Što je još bitno, sada ću vam samo pokazati ovdje.
Bohinj, ima oko 500 stanovnika, Merkator, parking uz Merkatora, pola sata parking besplatan. 
Čovjek dobije kaznu, dnevna parkirna karta 40,00 €. Evo, tu smo blizu. Europska unija, gospodo, a 
nama se spočitava da smo mi skupi. 

Grad Pula ima parkirnu satnu kartu od 4,00 kune, te na Giardinima dvadesetak parkirnih 
mjesta po 15,00 kuna. Dnevna parkirna kata iznosi 100,00 130,00 i 160,00 kuna, ovisi o zonama.

Da li vi znate, ali ako ne znate, da je 57 % građana Pule iskoristilo povlasticu i platilo je 
vrijednost dnevne parkirne karta od 50 %, 50,00, 60,00, 65,00 li 80,00 kuna. Opet najjeftinije u 
Hrvatskoj i šire. A grad Pula je jedini grad koji ima tu povlasticu.

Da li znate, vjerojatno ne znat, da kada platite putem mobitela, osim 25 % što vam uzme 
PDV-e, teleoperater i Hrvatska parkirna udruga vam uzmu također postotak i Pula Parkingu ostaju 
2,25 kuna.

Da li vi znate, a pretpostavljam da ne znate, da u Puli ima 1684 parkirnih mjesta, ne 1.400.
Da li znate, a pretpostavljam da ne znate, da u Puli ima 990 povlaštenih parkirnih karata, a 

to su uglavnom karte stanara koji ionako rijetko miču svoje aute da im netko izvana dođe da im ne 
bi parkirao, da im ne zauzme površinu. 

Da li znate, .ovo već bih bio dosadan, da u Puli ima 107 parkirnih mjesta koja su 
namijenjena za invalide, odnosno osobe sa invalidnim potrebama.

Da li znate da u Puli ima 360 registriranih invalida, vid koji imaju 100 %, koji imaju pravo 
na besplatno parkiranje.

Sume koje se naplate ili ne naplate, a fakturira se, plaća se odmah PDV-e i porez na dobit.
Recimo 1.0. 2013. godine to je bilo negdje oko 800.000.00 kuna , Pula Parking je platio državi, bez 
obzira što nije naplatio svoj dio, 300.000,00 kuna, jer se mora, ali to vi sve znate.

Rečeno je da imamo dva parka. Ja ne znam, ja znam za jednoga, da li sada taj drugi radi u 
nekoj novoj smjeni nisam siguran, ali znam da Pula ima samo jedan pauk.
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Da li znate da je Pula Parking skoro svake godine preko 200.000,00 kuna iz svojih 
sredstava, naglašavam, iz svojih sredstava, ne gradskih sredstava, nitko nam nije dao, napravio i 
uredio parkirališta, kupio osnovna sredstva za rad.

Pa samo u kratkim crtama što je Pula Parking do sada napravio.
Uredio je parkiralište Pedagoški fakultet, parkiralište Marsove polje, Veslački klub, Javni 

servis, Mehanika, uredio parkiralište Prilaz kralja Salamona, uredio parkiralište u Rojcu, u 
Kastropoli, poravnao i uredio Marsovo polje 2, od Luke Pula uredio i tamo parkiralište, parkiralište 
Stara tržnica, instalirane su povijesne rampe, postavljena automatska rampa na Karolini u 
organizaciji 24 sata naplate, na Karolini uređen prostor javnog WC-ea, Kafe bara, Info punkta. Na 
svim parkiralištima postavljena je vertikalna i horizontalna signalizacija, koja se održava na 
godišnjoj razini. Parkiralište kod Mehanike, to je ovo novo, osvijetljeno je novom led rasvjetom. 
Marsovo polje osvijetljeno je novom solarnom led rasvjetom.

Sve je to Pula Parking financirao.
Da vam ne duljim, još ima 4,5 stranica što je Pula Parking napravio. Još ću vam samo 

objasniti za dnevnu parkirnu kartu što je vrlo bitno.
Uzdati se na jednu parkirnu kartu i potrošače.
 Gospodo, članak 54 Zakona o potrošačima, Ministarstvo gospodarstva kaže: ne podliježe se 

Zakonu, članku 54.. Znači, nije istina ono što pričate.
Druga stvar o čemu pričate da dnevna parkirna karta nije bitna, odnosno da se ne treba 

platiti. Gospodo, u ime Republike Hrvatske presuda, presuda Visokog upravnog suda, dnevna 
parkirna karta je u redu.

/R. Cvek : Vrijeme je prošlo/.
Ja ću završiti.. Mjesecima se pljuvalo po parkovima, pa bih ja završio sa još jednom 

demonstracijom, ako dozvolite da polažem par slika, da nisam džabe teglio. 
/Prikazuje nekoliko slika sa komentarom/.
Da li su vam poznate ove slike ? Ovo je kao u boksu na ringu, pa ću vam pokazati što je bilo 

prije, kako je bilo prije, da vidite i ovu stranu što je bilo prije. I onda je došao Pula Parking. Da li je 
ovo normalno. Jel tako da je normalno. Jel to u redu. Kamera vidi sve. To je, recimo, jedna stvar.

Svatko ima jedno ili dvoje djece kući. Pogledajte kako djeca idu u školu. To je u Puli, nije u 
Las Vegasu ili Njujorku. Djeca idu, hodaju po cesti, pa kada ih pogodi auto, pitaju gdje je tada bio 
Pula Parking, što pauk nije radio. Ulica koja je uređena sada je ljepša.

Sada si zamislite, stavite se u situaciju ovih žena i ovih ljudi (pokazuje sliku), idu ulicom, 
šeću, auti im trube, kažu im da se maknu, a oni ne mogu da se maknu zato što nemaju gdje da se 
maknu. I onda opet dolazi Pula Parking i opet sve bude kako treba i sve bude u redu. 

Znate kako je Mehanika nekada izgledala, ružno, došao je Pula Parking, uredio je prostor 
svojim sredstvima, svojim novcem, bez gradskih sredstava. Pula Parking je sve to napravio, 
potrošio je svoj novac, ništa iz budžeta, nitko ništa nije dao. 

Obzirom da se žurimo ne možemo sve to što imamo prikazati. Imamo cijelu hrpu 
dokumenata, dvadesetak mapa da pokažemo.

Da zaključim. 
Pa što da vam kažem. Božja kola polako se voze.
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Odgovor na drugo pitanje vijećnika Janka Žužića dati će Gradonačelnik.

BORIS MILETIĆ :
Ja vam se zahvaljujem na vašem pitanju.
U svakom slučaju slažem se s vama da bi puno kompetentnije odgovor dala Služba Pula Herculanea 
d.o.o., koja skrbi o javnim zelenim površinama za što prima i sredstva iz Proračuna Grada Pule. 
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Ono što je jednako tako svima nama dužnost da li oko svoje okućnice, da li vrtove, dakle, da 
vodimo računa da se širenje te štetne biljke ambrozije spriječi, odnosno da se te biljke uklone i to je 
dužnost svakog građanina, svakoga od nas ponaosob, ali dozvolite da vam detaljniji odgovor na to 
pitanje ponudim nakon što zatražim od Pula Herculanee podatke koje sve mjere oni poduzimaju, jer 
jednostavno ja sve to napamet naprosto ne mogu znati. 
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
Gospodine Žužiću da li ste zadovoljan odgovorom ?

JANKO ŽUŽIĆ :
Više sam nego zadovoljan sa odgovorom stranačkog kolege, nisam ni očekivao da će biti tako 
opširan i dugačak.
Ovo što je rekao gospodin Gradonačelnik prihvaćam, jer stvarno ne može se razumjeti u sve, ali bih 
zamolio Herculaneu da mi dostavi u pisanom obliku sve što se poduzima za ambroziju, jer je to vrlo 
veliki problem za čovjeka, jer mogu biti čak i fatalne posljedice po čovjeka, jer ona izaziva 
strahovitu alergiju. Hvala lijepa.

ROBERT CVEK :
Ispričavam se gospodine Žužiću što vam nisam odmah dao riječ.
Oni koji nisu stigli postaviti pitanje postaviti će ga na slijedećoj sjednici.
Što se tiče prijedloga vijećnika Zrinka Kajfeša o davanju počast minutom šutnje za Luciana 

Delbianca, bila je komemoracija, Grad Pula je napravio sve što je bilo potrebno, dakle, 
dostojanstveno se oprostio od našeg bivšeg Gradonačelnika, poštivali smo želju obitelji da se 
oprostimo od Luciana Delbianca onako kako oni žele.
Predlažem da minutom šutnje odamo počast našem bivšem Gradonačelniku Lucianu Delbiancu.

/Svi prisutni ustaju i minutom šutnje odaju počast preminulom Lucianu Delbiancu, bivšem
Gradonačelniku Grada Pule/

Neka mu je laka istarska zemlja. Slava mu. Slava !

Time smo iscrpili 1. točku dnevnog reda.- Vijećnička pitanja.
Prelazimo na 2. točku dnevnog reda. 

AD - 2 USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 10. SJEDNICE
GRADSKOG VIJEĆA OD 01.08.2014.

Vijećnik Radenko Ognjenović iznosi da je na 10. sjednici Gradskog vijeća Grada Pule, u 
raspravi po točki 10.i. dnevnog reda-usvajanje Izvještaja o radu za 2013. godinu Plinara d.o.o., 
postavio direktoru Plinare neka pitanja te da su prošla tri mjeseca, a da odgovore nije dobio. 

Predsjednik ROBERT CVEK, moli vijećnike da se izjasne o osnovanosti navedenih 
primjedbi na zapisnik vijećnika Radenka Ognjenovića, te nakon glasanja utvrđuje da primjedba sa 9 
glasova „ZA“ nije prihvaćena.

Zatim daje na usvajanje skraćeni zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vijeća od 1.08.2014. 
godine, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 9 glasova «PROTIV», bez «SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo

SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 10 sjednice Gradskog vijeća Grada Pule od 01.08.2014. godine
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AD - 3 DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU USTANOVE
DJEČJI VRTIĆ PULA 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, a 
uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su dobili na tabletu. 

Vijeće je bez rasprave sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova donijelo 

O D L U K U
o osnivanju ustanove Dječji vrtić Pula

AD – 4 DONOŠENJE PLANA MREŽE DJEČJIH VRTIĆA NA
PODRUČJU GRADA PULE 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na tabletu. 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik BRUNO NEFAT, ELVIRA KRIZMANIĆ 
MARIJANOVIĆ, odgovori na pitanja.

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Plana mreže dječjih 
vrtića na području Grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasa «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova donijelo 

 PLAN MREŽE
dječjih vrtića na području Grada Pule

AD – 5 DONOŠENJE ODLUKE O ZAHTJEVU ZA POVJERAVANJE POSLOVA 
PRIZNAVANJA PRAVA KORISNICIMA NA NAKNADU ZA TROŠKOVE
OGRJEVA NA DRVA U GRADU PULI–POLA 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti.
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Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na tabletu .

Vijeće je bez rasprave sa 23 glasa «ZA», bez glasa «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova donijelo

O D L U K U
o zahtjevu za povjeravanje poslova priznavanja prava korisnicima na naknadu 
za troškove ogrijeva na drva u Gradu Puli - Pola

AD – 6 DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINE
IZ STATUSA JAVNOG DOBRA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela:
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat ), vijećnici su dobili na tabletu .

Vijeće je bez rasprave sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo 

O D L U K U 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi.

AD – 7 DONOŠENJE ODLUKE O POKRIĆU GUBITKA IZ PRETHODNIH 
RAZDOBLJA DRUŠTVA PULAPROMET D.O.O. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao IGOR ŠKATAR, direktor JTD Pula Promet. 

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić ), vijećnici su dobili na tabletu.

U raspravi su sudjelovali : DANIJEL FERIĆ, u me Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE, MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI; u pojedinačnoj 
raspravi : MAURICIO LICUL, ZRINKO KAJFEŠ, RADENKO OGNJENOVIĆ, IGOR ŠKATAR, 
odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETĆ, dopunsko obrazloženje.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 
pokriću gubitka iz prethodnih razdoblja Društva Pulapromet d.o.o., te nakon glasanja utvrđuje da je 
Viječe sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo
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O D L U K U 
o pokriću gubitka iz prethodnih razdoblja Društva Pulapromet d.o.o.,

Predsjednik utvrđuje da je od 18,45 sati na sjednici prisutna vijećnika Diana Kukić Dasko, tako da 
je u Vijeću prisutno 24 vijećnika. 

Predsjednik objedinjuje točku 8. i 9. dnevnog reda, koje su međusobno povezane.

AD – 8 DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU III. CILJANIH IZMJENA I 
DOPUNA GENERALNOGURBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE 

AD – 9 DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA 
URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „MAX STOJA“

Predlagatelj za ove točke dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, uvodno 
obrazloženje za obje točke dao je GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje. 

Izvješća nadležnih radnih tijela:
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić)
2.Odbor za prostorno uređenje, kom gosp. i stambene odnose (predsjednik: Bruno Nefat), vijećnici 
su dobili na tabletu.

U raspravi je sudjelovao MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI.
Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje odvojeno na glasanje točku 8. te zatim t. 9., 
te nakon glasanja zaključuje da je

Ad - 8
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasa «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
O D L U KU
o donošenju III. Ciljanih izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 

Ad – 9
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasa «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
O D L U K U
o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“

Predsjednik objedinjuje raspravu po točkama 10. i 11. dnevnog reda.

AD – 10 DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI III. IZMJENA I DOPUNA 
PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA PULE

AD – 11 DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI IV. IZMJENA I DOPUNA 
GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE

Predlagatelj za ove dvije točke dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, uvodno 
obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje. 
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Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić)
2.Odbor za prostorno uređenje, kom gosp. i stambene odnose (predsjednik: Bruno Nefat), vijećnici 
su dobili na tabletu.

Po točkama 10. i11. nije bilo rasprave te je odvojenim glasanjem 

Ad - 10
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasa «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijelo 

O D L U KU
o izradi III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 

Ad – 11
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasa «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijelo 
O D L U K U
o izradi IV. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 

AD – 12. DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI I. IZMJENA I DOPUNA 
URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „LUNGO MARE“

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, uvodno 
obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje. 

Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić)
2.Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: Bruno 
Nefat), vijećnici su dobili na tabletu.

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: BRUNO NEFAT, MAURICIO LICUL, RADENKO 
OGNJENOVIĆ, MARKO MARTINČIĆ, GIORDANO ŠKUFLIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, odgovori na postavljena pitanja 

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izradi I. Izmjena i 
dopuna Urbanističkog plana uređenja „Lungo mare“, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 

O D L U K U
o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Lungo mare“

AD – 13 DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG 
PLANA UREĐENJA „MOLO CARBONE“ 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje. 
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Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić)
2.Odbor za prostorno uređenje, kom gosp. i stambene odnose (predsjednik: Bruno Nefat), ijećnici 
su dobili na tabletu.

Vijeće je bez rasprave sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo 

O D L U KU
o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja „Molo Carbone“ 

AD – 14 DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZRADI 
URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „ŠTINJAN“

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.Uvodno 
obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje. 

Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić)
2.Odbor za prostorno uređenje, kom gosp. i stambene odnose (predsjednik: Bruno Nefat), vijećnici 
su dobili na tabletu. 

U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: MAURICIO LICUL te GIORDANO ŠKUFLIĆ odgovor na 
postavljeno pitanje.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjeni i dopuni 
Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Štinjan“, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 

O D L U K U
o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Štinjan“

Predsjednik ROBRT CVEK određuje pauzu u trajanju od 10 minuta.

- PAUZA OD 19,40 – 20,05 sati –

AD – 15 DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O 
IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2014. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravno odjela za financije i opću upravu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tabletu. 
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U raspravi su sudjelovali: MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS- ZELENI, koji 
se očitovao na točke 15. do 2=.dnevnog reda; u pojedinačnoj raspravi : BRUNO NEFAT.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Polugodišnji izvještaj o 
izvršenju Proračuna Grada Pule za 2014. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ
o izvršenju Proračuna Grada Pule za

Predsjednik objedinjuje točke 16. i 17. dnevnog reda
AD – 16 DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRADNJE

OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2014. 
GODINU

AD – 17 DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2014. GODINU

Predlagatelj za ove dvije točke dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.Uvodno 
obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat ), vijećnici su dobili na tabletu.

Bez rasprave odvojenim glasanjem za točke 16. i 17. toku dnevnog reda

Vijeće je sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 4 «SUZDRŽANA» glasa donijelo 
AD- 16
IZMJENE I DOPUNE
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. godinu 

Vijeće je sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 4 «SUZDRŽANA» glasa donijelo 
AD – 17
IZMJENE I DOPUNE
Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2014. godinu

AD - 18 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O IZMJENAMA ZAKLJUČKA O USVAJANJU 
PROGRAMA JAVNIH POTREBA DRUŠTVENIH DJELATNOSTI GRADA 
PULE ZA 2014. GODINU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.Uvodno 
obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti.
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Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici i su dobili na tabletu.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 3 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo

Z AK L J U Č A K 
o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih
djelatnosti Grada Pule za 2014. godinu

AD - 19 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O IZMJENAMA ZAKLJUČKA O USVAJANJU 
PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2014. GODINU 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu. 

Izvješća nadležnih radnih tijela;
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić)
2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su dobili na tabletu.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa 
donijelo 

Z A K L J U Č A K
o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u
kulturi za 2014. godinu 

AD – 20 DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA
GRADA PULE ZA 2014. GODINU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravno odjela za financije i opću upravu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić).
2. Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tabletu.

Vijeće je bez rasprave sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» 
glasova, donijelo

IZMJENE I DOPUNE
Proračuna Grada Pule za 2014. godinu
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AD – 21 DONOŠENJE ODLUKE O PREOBLIKOVANJU JAVNE USTANOVE
PULA SPORT U DRUŠTVO S OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na tabletu 

U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali : MAURICIO LICUL, BRUNO NEFAT, VALTER 
BOLJUNČIĆ, MAURICIO LICUL, ALEN DAMIJANIĆ, MAURICIO LICUL, BRUNO NEFAT, 
RADENKO OGNJENOVIĆ, ERIK LUKŠIĆ odgovori na postavljena pitanja, RADENKO 
OGNJENOVIĆ, ROBERT CVEK, BORIS MILETIĆ, dopunsko obrazloženje. 

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o preoblikovanju Javne 
ustanove Pula Sport u društvo s ograničenom odgovornošću, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 13 glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 9 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 

O D L U K U
o preoblikovanju Javne ustanove Pula Sport 
u društvo s ograničenom odgovornošću

AD – 22 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU DEKLARACIJE
O OSUDI SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je predsjednik Gradskog vijeća Robert Cvek. Predsjednik 
ROBRT CVEK, moli zamjenika predsjednika, gospodina Ardemia Zimola, da preuzme 
predsjedavanje sjednicom dok on obrazlaže ovu toku dnevnog reda. 

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su dobili na tabletu.. 

U raspravi su sudjelovali: ELENA VIAN u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-DSS-SLS-SDA 
HRVATSKE; u pojedinačnoj raspravi ZRINKO KAJFEŠ.

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o prihvaćanju 
Deklaracije o osudi svakog oblike diskriminacije, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 23 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 

Z A K L J U Č A K
o prihvaćanju Deklaracije o osudi svakog oblika diskriminacije 
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AD – 23 DONOŠENJE ODLUKE O DOKAPITALIZACIJI
DRUŠTVA FRATARSKI D.O.O. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.Uvodno 
obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić ), vijećnici su dobili na tabletu.

U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS- HSLS-SDA 
HRVATSKE; u pojedinačnoj raspravi: RADENKO OGNJENOVIĆ.

Vijećnik DANIJEL FERIĆ u ime 9 vijećnika, sukladno članku 82. Poslovnika Gradskog vijeća 
Grada Pule predaje predsjedniku gradskog vijeća prijedlog kojim traži da se odgodi odlučivanje po 
točki 23. dnevnog reda, kako navode zbog manjkavosti podataka i dokumentacije. Predaje pisani 
tekst predsjedniku Gradskog vijeća Robertu Cveku. 

U nastavku u raspravi sudjeluje Gradonačelnik BORIS MILETIĆ, dopunsko obrazloženje.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog 9 vijećnika koalicije 
SDP-SDSS-HSU-SDA HRVATSKE da se s dnevnog reda odgodi točka 23. Odluka o 
dokapitalizaciji društva Fratarski d.o.o., te nakon glasanja utvrđuje da Vijeće sa 9 glasova „ZA“ nije 
prihvatilo prijedlog da se odgodi odlučivanje po točki 23. dnevnog reda.

Zatim daje na glasanje Donošenje Odluke o dokapitalizaciji Fratarski d.o.o. Pula, te nakon glasanja 
utvrđuje da je

Vijeće sa 15 glasova «ZA», 5 glasova «PROTIV» i s 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 

O D L U K U
o dokapitalizaciji Društva Fratarki d.o.o. Pula. 

AD – 24 DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA
SPORAZUM O PRIJENOSU UGOVORA O FINANCIRANJU
GRADNJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat ), vijećnici su dobili na tabletu.

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: BRUNO NEFAT, DAMIR PRHAT, odgovor na postavljeno 
pitanje.
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Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o davanju 
suglasnosti na Sporazum o prijenosu Ugovora o financiranju gradnje komunalne infrastrukture, te 
nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 

O D L U K U
o davanju suglasnosti na Sporazum o prijenosu Ugovora o financiranju gradnje 
komunalne infrastrukture 

AD – 25 DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU UGOVORA 
O KUPOPRODAJI – TGT ADRIATIK D.O.O.

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za plan i financije (Danijel Ferić ), vijećnici su dobili na tabletu. 

Vijeće je bez rasprave sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo

O D L U K U
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji - TGT ADRIATIK d.o.o

Ovime je dnevni red iscrpljen.
Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje 11. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule.
Sjednica je zaključena u 21,40 sati. 

Klasa: 021-05/14-01/145
Urbroj: 2168/01-01-02-0206-15-4
Pula,     30.10.2014.

GRADSKO VIJEČE GRADA PULE

ZAPISNIK VODIO PREDSJEDNIK
IVAN KLARIĆ ROBERT CVEK
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